

| Ouote Number: | _    | _      | _    |      |  |
|---------------|------|--------|------|------|--|
|               | 1110 | nte l' | Viim | her. |  |

10000413

Version:

1

Prepared For:

MEDAVIE EMS ONTARIO -CHATHAM

Quote Date: Effective for (Days): Mar 31, 2023

30

| Remit to: |  |
|-----------|--|
|-----------|--|

Rep:



Mobile:



| Bill To Account |                               | Ship To Account: |                               |
|-----------------|-------------------------------|------------------|-------------------------------|
| Name:           | MEDAVIE EMS ONTARIO - CHATHAM | Name:            | MEDAVIE EMS ONTARIO - CHATHAM |
| Account#:       | CAMED                         | Account#:        | CAMED                         |
| Address:        | 210-230 BROWNLOW AVE          | Address:         | 210-230 BROWNLOW AVE          |
|                 | DARTMOUTH                     |                  | DARTMOUTH                     |
|                 | Canada B3B 0G5                |                  | Canada B3B 0G5                |

# **Equipment Products:**

| Product      | Description                    | Qty | List Price  | Sell Price  | Total       |
|--------------|--------------------------------|-----|-------------|-------------|-------------|
| 650705550001 | 6507 POWER PRO 2, HIGH CONFIG  | 1   | \$41,430.90 | \$33,144.72 | \$33,144.72 |
| 650707000002 | KIT, ALVARIUM BATTERY, SERVICE | 1   | \$1,356.11  | \$1,084.89  | \$1,084.89  |
| 650700450102 | ASSEMBLY, POWER CORD, NORTH AM | 1   | \$26.95     | \$21.56     | \$21.56     |
| 650700450301 | ASSEMBLY, BATTERY CHARGER      | 1   | \$1,428.34  | \$1,142.67  | \$1,142.67  |

| Equipment Total:  | \$35,393.84 |
|-------------------|-------------|
| Total Discount %: | 20.00       |
| Total Discount:   | \$8,848.46  |
| Total List Price: | \$44,242.30 |

Taxes not included

## **Grand Total:**

|                   | Taxes not included |
|-------------------|--------------------|
| Grand Total:      | \$35,393.84        |
| Total Discount %: | 20.00              |
| Total Discount:   | -\$8,848.46        |
| Total Tax Amount: | \$0.00             |
| ProCare Total:    | \$0.00             |
| Equipment Total:  | \$35,393.84        |
|                   |                    |

| STRYKER REPRESENTATIVE SIGNATURE | AUTHORIZED CUSTOMER SIGNATURE     |
|----------------------------------|-----------------------------------|
| OTRITICAL RESERVATIVE SIGNATIONE | THE THORIZED GOSTOWER OF THE CREE |
|                                  |                                   |
|                                  |                                   |
|                                  |                                   |
| Date                             | Date                              |

Quote Number. :10000413 - 1

# **Terms and Conditions**

- \* Shipping not included
- \* Taxes not included

Quote Number. :10000413 - 1

### **Terms and Conditions**

General Terms for all Products, Services and Subscriptions.

Stryker Canada LP ("Stryker") accepts Buyer's order expressly conditioned on Buyer's assent to the terms set forth in this document. Buyer's order and acceptance of any portion of the goods, services or subscriptions shall confirm Buyer's acceptance of these terms. Unless specified otherwise herein, these terms constitute the complete agreement between the parties. Amendments to this document shall be in writing and no prior or subsequent acceptance by Seller of any purchase order, acknowledgment, or other document from Buyer specifying different and/or additional terms shall be effective

Pricing. Prices do not include freight insurance, freight forwarding fees, taxes, duties, import or export permit fees, in particular GST, HST, PST or other goods and services or ad valorem taxes, which Buyer shall be liable to pay at the applicable rate from time to time or any other similar charge of any kind applicable to the goods and services. Taxes or applicable deliveries will be invoiced in addition to the price of the goods and services unless Stryker receives a copy of a valid exemption certificate prior to delivery. Discounts may not be combined with other special terms, discounts, and/or promotions. Payment. Payment for goods and services shall be subject to approval of credit by Stryker. Unless otherwise specified by Stryker in writing, the entire payment of an invoice is due thirty (30) days after the invoice date, and sight draft or acceptable (confirmed) irrevocable letter of credit is required for sales outside the USA. Payment shall be considered as effective only upon receipt of the full amount invoiced, without any deduction of any kind, into the bank account identified separately by Seller to Buyer, in the currency specified in the invoice.

Minimum Order Quantity. Stryker reserves the right to charge a service fee for any order less than \$200.00.

Patent Indemnity. Stryker shall indemnify Buyer and hold it harmless from and against all demands, claims, damages, losses, and expenses, arising out of or resulting, from any action by a third party against Buyer that is based on any claim that the services infringe a United States or Canadian patent, copyright, or trademark, or violate a trade secret or any other proprietary right of any person or entity. Stryker's indemnification obligations hereunder will be subject to (i) receiving prompt written notice of the existence of any claim; (ii) being able to, at its option, control the defense and settlement of such claim (provided that, without obtaining the prior written consent of Buyer, Stryker will enter into no settlement involving the admission of wrongdoing); and (iii) receiving full cooperation of Buyer in the defense of any claim.

Limitation of Interest. Through the purchase of Stryker products, services, or subscriptions, Buyer does not acquire any interest in any tooling, drawings, design information, computer programming, patents or copyrighted or confidential information related to said products or services, and Buyer expressly agrees not to reverse engineer or decompile such products or related software and information.

Delays. Stryker will not be liable for any loss or damage of any kind due to its failure to perform or delays in its performance resulting from an event beyond its reasonable control, including but not limited to, acts of God, labor disputes, the requirements of any governmental authority, war, civil unrest, terrorist acts, delays in manufacture, obtaining any required license or permit, and Stryker inability to obtain goods from its usual sources.

Limited Warranty. Stryker warrants its products and services in accordance with the terms of the limited warranties located at <a href="https://www.physio-phys

control.com/Documents/. The remedies provided under such warranties shall be Buyer's sole and exclusive remedies. Stryker makes no other warranties express or implied, including, without limitation, NO WARRANTY OF MERCHANTÁBILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, AND IN NO

EVENT SHALL STRYKER BE LIABLE FOR INCIDENTAL, CONSEQUENTIAL, SPECIAL OR OTHER DAMAGES.

Compliance with Confidentiality Laws. Both parties acknowledge their respective obligations to maintain the security and confidentiality of individually identifiable health information and agree to comply with applicable provincial health information confidentiality laws.

Compliance with Law. The parties agree to comply with any and all laws, rules, regulations, licensing requirements or standards that are now or hereafter promulgated by any local, province, governmental authority/agency or accrediting/administrative body that governs or applies to their respective duties and obligations hereunder

Choice of Law. The rights and obligations of Stryker and Buyer related to the purchase and sale of products and services described in this document shall be governed by the laws of the province where Buyer is located. All costs and expenses incurred by the prevailing party related to enforcement of its rights under this document, including reasonable attorney's fees, shall be reimbursed by the other party.

Language. The parties hereto have expressly required that these General Terms and all documents, agreements and notices related thereto be drafted

in the English Language

Conditions générales pour tous les Produits, services et abonnements.

Stryker Canada LP (« Stryker ») accepte la commande de l'Acheteur expressément conditionnée au consentement de l'Acheteur aux conditions énoncées dans ce document. La commande de l'Acheteur et son acceptation de toute partie des biens, des services ou des abonnements confirment l'acceptation de ces conditions par l'Acheteur. Sauf indication contraire mentionnée aux présentes, ces conditions constituent l'intégrité de l'accord entre les parties. Tout amendement à ce document doit être fait par écrit et aucune acceptation préalable ou ultérieure par le Vendeur concernant toute commande, toute reconnaissance ou tout autre document de l'Acheteur précisant des conditions différentes ou supplémentaires n'aura d'effet à moins d'être signée par les

Deux Les prix n'incluent pas l'assurance du fret, les frais d'exploitation de transit, taxes, droits de douane, droits de licences d'importation et d'exportation, en particulier la TPS, TVH, TVP ou autres taxes sur les biens et services ou ad valorem, que l'Acheteur sera tenu de payer au taux applicable à l'occasion ou tout autre frais similaires de quelque nature que ce soit applicables aux biens et services. Les taxes et livraisons applicables seront facturées en plus du prix des biens et des services à moins que Stryker ne reçoive un exemplaire d'un certificat d'exemption valide avant la livraison. Aucun rabais ne peut

être combiné avec d'autres conditions, rabais ou promotions.

Payment. Le paiement des biens et services est soumis à l'approbation de crédit par Stryker. Sauf indication contraire précisée par écrit par Stryker, le paiement intégral d'une facture est dû trente (30) jours après la date de facturation, et une traite à vue ou une lettre de crédit irrévocable (confirmée) est exigée pour les ventes en dehors des É.-U. Le paiement est considéré comme effectif seulement uniquement après réception du montant intégral de la facture, sans déduction de quelque nature que ce soit, dans le compte de banque identifié séparément par le Vendeur à l'Acheteur, dans la devise indiquée

Quantité minimale de commande. Stryker se réserve le droit de facturer des frais de service pour toute commande de moins de 200.00 \$

Quantre minimale de commande. Stryker se reserve le droit de facturer des frais de service pour toute commande de moins de 200,00 \$.

Indemnité pour les brevets d'invention. Stryker devra indemniser et garantir l'Acheteur contre toute demande, toute réclamation, tout dommage, toute perte et toute dépense découlant ou résultant de toute action intentée par un tiers contre l'Acheteur relativement à toute réclamation portant sur le fait que les services enfreignent un brevet, un droit d'auteur ou une marque de commerce, ou violant un secret commercial ou tout autre droit de propriété de toute personne physique ou morale. Les obligations d'indemnisation de Stryker ci-après seront soumises à : (i) la réception d'un avis écrit de l'existence de toute réclamation dès que possible, (ii) d'être en mesure, à sa discrétion, d'avoir la pleine maîtrise de la défense et du règlement de cette réclamation (à condition que, sans avoir d'abord obtenu le consentement écrit de l'Acheteur, Stryker ne conclura aucun règlement impliquant un aveu de faute), et (iii) la

coopération totale de l'Acheteur dans le cadre de la défense de toute réclamation.

Limitation de l'intérêt. En achetant des produits, services ou abonnements de Stryker, l'Acheteur n'acquiert aucun droit relativement à tout outillage, tout dessin, toute information protégée par des droits d'auteur ou confidentielle sur lesdits produits ou services, et l'Acheteur consent expressément à ne pas procéder à toute ingénierie inverse ou décompilation de ces produits ou logiciel et information connexes.

Retard. Stryker ne sera pas tenu responsable pour toute perte ou dommage de toute sorte causé par son défaut d'effectuer un service ou son retard

dans l'exécution de ce service du fait de circonstances indépendantes de sa volonté, incluant sans s'y limiter les catastrophes naturelles, les conflits de travail, l'exigence de toute autorité gouvernementale, la guerre, l'agitation civile, les actes de terrorisme, les retards de fabrication, l'obtention de tout permis requis et l'incapacité pour Stryker de se procurer la marchandise de ses sources habituelles.

Garantie limitée. Stryker garantit ses produits et services conformément aux conditions des garanties limitées situées à <a href="https://www.physio-publication.com/">https://www.physio-publication.com/</a>

Control com/Documents/. Les recours prévus par ces garanties sont les seuls et uniques recours de l'Acheteur. Stryker n'offre aucune autre garantie, expresse ou implicite, y compris, mais sans s'y limiter, AUCUNE GARANTIE DE QUALITÉ MARCHANDE OU DE CONVENANCE À UNE UTILISATION PARTICULIÈRE, ET EN AUCUN CAS STRYKER NE POURRA ÉTRE TENÚ RESPONSABLE DE QUELQUES DOMMAGES ACCESSOIRES, INDIRECTS, SPÉCIAUX OU AUTRES.

Respect des lois sur la confidentialité. Les deux parties reconnaissent leurs obligations respectives à maintenir la sécurité et la confidentialité de reprointance des lois parties partielles parties de constante des lois provincielles en maintenir la sécurité et la confidentialité de la c

renseignements sur la santé identifiables individuellement et consentent à respecter les lois provinciales en matière de confidentialité des renseignements

Respect de la loi. Les parties consentent à respecter toute loi, règle, réglementation, exigence de permis ou norme qui sont promulguées aujourd'hui ou dans le futur par toute entité locale, provinciale, accréditée ou administrative ou toute autorité ou tout organisme gouvernemental qui régit ou s'applique à

can't e futur par dotte entire tode, provinciale, accretaitee du administrative du tode autorité du tod digations respectives en vertu des présentes.

Choix de loi. Les droits et obligations de Stryker et de l'Acheteur associés à l'achat et la vente de produits et services décrits dans ce document sont régis par les lois de la province où est situé l'Acheteur. Tous les frais et dépenses engagés par la partie gagnante relativement à l'exercice de ses droits dans le cadre du présent document, notamment des honoraires d'avocats raisonnables, seront remboursés par l'autre partie.

Langue. Les parties aux présentes ont expressément exigé que ces conditions générales et tous les documents, accords et communications s'y rapportant soient rédigées en anglais.

Ouote Number.: 10000413 - 1

### **Terms and Conditions**

Additional Terms for Purchase and Sale of Products.

In addition to the General Terms above, the following terms apply to all purchases of products from Stryker:

Delivery. Unless otherwise specified by Stryker in writing, delivery shall be FOB Stryker point of shipment and title and risk of loss shall pass to Buyer at

that point. Partial deliveries may be made and partial invoices shall be permitted and shall become due in accordance with the payment terms. In the absence of shipping instructions from Buyer, Stryker will obtain transportation on Buyer's behalf and for Buyer's account. Delivery dates are approximate. Freight is pre-paid and added to Buyer's invoice. Products are subject to availability.

Inspections and Returns. Within 30 days of receipt of a shipment, Buyer shall notify Stryker of any claim for product damage or nonconformity. Stryker, at its sole option and discretion, may repair or replace a product to bring it into conformity. Return of any product shall be governed by the Returned Product Policy located at <a href="http://www.physio-control.com/Documents/">http://www.physio-control.com/Documents/</a>. Payment of Stryker's invoice is not contingent on immediate correction of nonconformities. nonconformities.

No Resale. Buyer agrees that products purchased hereunder will not be resold to third parties and will not be reshipped to any persons or places prohibited by the laws of the United States of America or Canada.

### Conditions d'achat et de vente supplémentaires pour les produits.

Conditions d'achat et de vente supplémentaires pour les produits.

En plus des conditions générales qui précèdent, les conditions suivantes s'appliquent aux achats de tous les produits de Stryker:
Livraison. Sauf indication contraire précisée par écrit par Stryker, la livraison sera FAB à partir du point d'expédition de Stryker et le titre de propriété et du risque de perte seront transférés à l'Acheteur à partir de ce point. Les livraisons partielles peuvent être effectuées et les factures partielles sont permises et payables conformément aux conditions de paiement. En l'absence d'instructions de livraison de la part de l'Acheteur, Stryker obtiendra un service de transport pour le compte de l'Acheteur et aux frais de l'Acheteur. Les dates de livraison sont approximatives. Le fret est payé d'avance et ajouté à la facture de l'Acheteur. Les produits sont offerts sous réserve de leur disponibilité.

Inspections et retours. L'Acheteur doit aviser Stryker de toute réclamation pour des produits endommagés ou non conformes dans les trente (30) jours suivant la réception de l'expédition. Stryker, à sa seule discrétion, peut choisir de réparer ou remplacer un produit afin de le rendre conforme. Les retours de tout produit sont régis par la politique sur les produits retournés située au <a href="http://www.physio-control.com/Documents/">http://www.physio-control.com/Documents/</a>. Le paiement de la facture de Stryker ne dépend pas de la correction immédiate des non-conformités.

Revente interdite. L'acheteur consent que les produits achetés en vertu des présentes ne seront pas revendus à des tiers et ne seront pas réexpédiés à toute personne ou tout lieu interdits par les lois des États-Unis d'Amérique ou du Canada.

Ouote Number.: 10000413 - 1